
Protokół Nr XV/2016

z sesji Rady Gminy Tarnawatka odbytej w dniu 13 października 2016 roku

W sesji udział wzięli radni Pan/Pani:
1. Cisło Robert
2. Kopczyński Stanisław
3. Litwińczuk Ryszard
4. Malec Ryszard
5. Mańdziuk Kazimiera
6. Matwiejszyn Mariusz
7. Mazurek Jan
8. Michałuszko Maria
9. Paszt Leszek
10.Piasecki Jarosław
11.Stefaniak Krzysztof

Nieobecni usprawiedliwieni Pan/Pani:
1. Dudek Bogdan
2. Milichiewicz Stanisław
3. Piróg Andrzej
4. Urbański Stanisław

Spoza Rady Gminy w sesji udział wzięli Pan/Pani:
Piotr Pasieczny – Wójt Gminy
Marian Szałapski – Sekretarz Gminy
Aneta Pankiewicz – Skarbnik Gminy
Monika  Baran  –  Kierownik  Referatu  Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony
Środowiska
Henryk Pankiewicz – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej
Marek Barcicki – Radca Prawny

Porządek obrad:
1. Otwarcie obrad sesji.

2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji.

4. Interpelacje i zapytania radnych.

5. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami oraz realizacji uchwał
Rady Gminy podjętych na poprzednich sesjach.

6. Sprawozdanie  z  przebiegu  wykonania  budżetu  gminy  Tarnawatka  za
I półrocze 2016 roku.



7. Podjęcie uchwał w sprawie:

 zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Tarnawatka  na  lata
2016-2021,

 zmian w budżecie gminy na 2016 rok,

 uchwalenia  rocznego  „Programu  współpracy  Gminy  Tarnawatka
z organizacjami  pozarządowymi  i  innymi  podmiotami  prowadzącymi
działalność pożytku publicznego na 2017 rok",

 wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  do  partnerstwa  w  celu  realizacji
wspólnego  projektu  w  ramach  Regionalnego  Programu  Operacyjnego
Województwa  Lubelskiego  na  lata  2014-  2020,  Oś  Priorytetowa  II:
Cyfrowe Lubelskie, Działanie 2.1 Cyfrowe Lubelskie,

 uchwalenia  "Regulaminu  utrzymania  czystości  i  porządku  na  terenie
gminy Tarnawatka",

 przyjęcia  Gminnego  Programu  Wspierania  Rodziny  w  Gminie
Tarnawatka na lata 2016 – 2018.

8. Informacja  o  stanie  realizacji  zadań  oświatowych  za  poprzedni  rok
szkolny.

9. Informacja  z  dokonanej  analizy  oświadczeń  majątkowych  złożonych
przez zobowiązanych pracowników Urzędu Gminy i jednostek organizacyjnych
oraz radnych Rady Gminy Tarnawatka.

10. Informacja o podmiotach, w których wykonywana jest kara ograniczenia
wolności  oraz  prace  społeczno-użyteczne  wraz  z  opinią  Prezesa  Sądu
Rejonowego.

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

12. Wolne wnioski i zapytania.

13. Zakończenie obrad sesji.

Do pkt. 1

Sesję  rozpoczęto o godz.  11.00.  Otwarcia XV sesji  VII  kadencji  Rady
Gminy Tarnawatka dokonała Pani Kazimiera Mańdziuk, Przewodnicząca Rady
Gminy Tarnawatka.

Do pkt. 2

Przewodnicząca Rady Gminy na podstawie listy  obecności  stwierdziła,
że na stan 15 radnych obecnych jest 11 radnych. Przewodnicząca w związku
z tym stwierdziła quorum. Po czym odczytała proponowany porządek obrad.



Przewodnicząca  Rady  Gminy  zgłosiła  wniosek,  o  zmianę  w  porządku
obrad, a mianowicie pkt 11 w sprawie odpowiedzi na interpelacje i zapytania
radnych zrealizować po punkcie 4. 

Do zaproponowanej zmiany porządku obrad radni nie wnieśli uwag ani
zastrzeżeń  wobec  tego  Przewodnicząca  Kazimiera  Mańdziuk  poddała  pod
głosowanie  jawne  przyjęcie  porządku  obrad  wraz  z  proponowaną  zmianą.
Obecnych  było  11  radnych,  głosowało  11  radnych,  „za”  11,  „przeciw”  0,
„wstrzymało się od głosu” 0. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Do pkt. 3

Przewodnicząca  Rady  Gminy  Kazimiera  Mańdziuk  poinformowała,
że tradycyjnie  protokoły  z  poprzedniej  sesji  były  wyłożone  w  sali  obrad
do publicznego wglądu, następnie zapytała, czy są uwagi do treści protokołów.
Nikt  nie  zgłosił  uwag.  Przewodnicząca  zapytała,  czy  odczytać  protokoły
z poprzednich sesji. Nikt nie zgłosił takiej potrzeby, wobec tego Przewodnicząca
Pani Kazimiera Mańdziuk poddała pod głosowanie jawne przyjęcie protokołów
z poprzedniej  sesji  bez  czytania.  Obecnych  było  11  radnych,  głosowało
11 radnych,  „za”  11,  „przeciw”  0,  „wstrzymało  się  od  głosu”  0.  Protokoły
z poprzednich sesji zostały przyjęte jednogłośnie. 

Do pkt. 4

Interpelacje i zapytania radnych.
Pan Ryszard Litwińczuk zapytał, czy zostały podjęte działania w sprawie

rewitalizacji stawu „Jęzior” w miejscowości Pańków. 
Pan Stanisław Kopczyński zapytał, czy nie udałoby się zobligować osoby

bądź instytucje o uprzątnięcie rowów przy drogach powiatowych.
Pan Ryszard Malec zapytał,  czy są dopłaty w naszej  gminie  do ogniw

fotowoltaicznych.

Do pkt. 5

Na pytanie  Pana Ryszarda  Litwińczuka w sprawie  stawu „Jęzior”  Pan
Wójt  odpowiedział,  że są prowadzone rozmowy z Nadleśnictwem w sprawie
budowy  infrastruktury  oraz  stawu  i  jeżeli  zostanie  uruchomiony  program
pilotażowy dla Lasów Państwowych to wspólnie złożymy projekt.

Na prośbę Pana Stanisława Kopczyńskiego w sprawie śmieci w rowach
przydrożnych Wójt odpowiedział, że zostanie to przekazane do zarządcy dróg. 



Na pytanie Pana Ryszarda Malca w sprawie ogniw fotowoltaicznych Wójt
odpowiedział,  że  Gmina  Tarnawatka  składała  wniosek  tylko  na  pozyskanie
funduszy na panele słoneczne, ponieważ były najwyżej punktowane.

Wójt  przedstawił  sprawozdania  z  uchwał  podjętych  na  poprzednich
sesjach, które stanowią załączniki do protokołu. Pan Sekretarz wyjaśnił uwagi
do dwóch uchwał z poprzedniej sesji co stanowi załącznik.

W dalszej części Wójt poinformował, że:
1) Zostały wykonane remonty dróg polnych na terenie gminy.
2) Został przedłużony o dwa tygodnie termin wykonania inwestycji budowy

dróg ul. Sadowej, Ogrodowej, Spokojnej i Nowej w Tarnawatce-Tartaku.
3) Został oddany do użytku odcinek nowej drogi w Wieprzowie.
4) Został  przekazany  plac  budowy  w  Kunówce  w  celu  wykonania

nawierzchni asfaltowej na drodze.
5) Realizowany będzie  remont  odcinka drogi powiatowej w miejscowości

Niemirówek  –  Klocówka  o  długości  ok  2  km przy  naszym  wsparciu
w kwocie kwocie 250 tys. zł.

6) Realizowana  będzie  budowa hali  sportowej  przy  szkole  w Tarnawatce
przy  70%  dofinansowaniu  z  Ministerstwa  Sportu.  W  chwili  obecnej
odbywa  się  etap  przygotowawczy  do  wykonawstwa  tego  zadania.
Budową hali sportowej zajmie się firma Instalbud z Lubyczy Królewskiej,
która wygrała przetarg. Zakończenie budowy hali sportowej ma nastąpić
do 31 grudnia 2017 roku. Wartość tego zadania to przeszło 3 miliony
złotych.  Na  wyposażenie  hali  sportowej  będziemy  ogłaszać  kolejny
przetarg.

7) Przygotowujemy się do złożenie wniosku do RPO na termomodernizację
budynków  użyteczności  publicznej  i  ostatecznie  do  projektu
zakwalifikowane  zostały  trzy  obiekty:  szkoła  w  Tarnawatce  i  Hucie
Tarnawackiej oraz siedziba Urzędu Gminy.

8) Odbywają  się  remonty  świetlic  oraz  budowa  parkingu  przy  GOK
w ramach funduszy sołeckich.

9) Na  terenie  gminy  odbyły  się  we  wszystkich  sołectwach  zebrania
w sprawie funduszu sołeckiego na 2017 rok. 

10) Na terenie gminy odbyły się imprezy:
 zawody sportowo-Pożarnicze w Tarnawatce,
 dzień Sportu o Puchar Wójta Gminy Tarnawatka,
 dożynki  gminno-parafialne  w  sołectwie  Huta  Tarnawacka,

które organizowało KGW oraz sołectwo Huty Tarnawackiej,
 dni Wieprza, które zostały zorganizowane przez GKS Tarnawatka, Radę

Sołecką i mieszkańców miejscowości Wieprzów,



 dożynki powiatowe w Suścu, na które pojechały dwie delegacje z naszej
gminy tj. Huta Tarnawacka i Pauczne,

 dożynki  diecezjalne,  na  których  naszą  gminę  i  parafię  reprezentowały
delegacje z Huty Tarnawackiej, ul Północna, Klocówka, Sumin; delegacja
z Huty Tarnawackiej wygrała dożynki diecezjalne i w przyszłym roku ma
reprezentować nas w Częstochowie,

 odbyło  się  święto  ziemniaka  obok  GOK-u,  na  którym  Klub  Seniora
z Tarnawatki przygotowywał poczęstunek z ziemniaków ufundowanych
przez Pana Andrzeja Piroga.

Pan  Wójt  pogratulował  wszystkim  delegacjom  biorącym  udział
w Dożynkach oraz podziękował za pomoc w realizacji tych wszystkich imprez
i przedsięwzięć gminnych.

Pan  Wójt  poinformował  o  planach  pozyskania  finansowania  budowy
przedszkola,  w  transgranicznym  projekcie  Polska-Białoruś-Ukraina  i  o
złożonym wniosku do Urzędu Wojewódzkiego na budowę odcinka drogi Tymin
– Podhucie.

Poinformował  również,  że  komisja  Wojewody  na  temat  zniszczeń  z
powodu  opadów  deszczu  zakwalifikowała  do  pomocy  remont  drogi  Tymin
Kolonia.

Wójt  poinformował,  że  w GOK-u w Tarnawatce  odbyły  się  warsztaty
„Ciasteczkowe  Czwartki”  realizowane  przez  Magdalenę  Kulas w  ramach
projektu  „Aktywni  w  społeczności”  dofinansowanego  ze  środków Programu
Fundusz Inicjatyw Obywatelskich i Gminę Tarnawatka. 

Do pkt. 6

Informację oraz pozytywną opinię o przebiegu wykonania budżetu gminy
Tarnawatka za I  półrocze 2016 roku przedstawiła  Pani  Skarbnik.  Informacja
i opinia RIO stanowi załącznik do protokołu.

Do pkt. 7

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk odczytała projekt
uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy
Tarnawatka na lata 2016-2021.

Pani Skarbnik omówiła projekt uchwały.
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca

Pani  Kazimiera  Mańdziuk  poddała  pod  głosowanie  jawne  podjęcie
w/w uchwały.  Obecnych  było  11  radnych,  głosowało  11  radnych,  „za”  11,
„przeciw” 0, „wstrzymało się od głosu” 0. Uchwała Nr XV/106/2016 została
podjęta jednogłośnie. 



Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk odczytała projekt
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 rok.

Pani Skarbnik omówiła projekt uchwały.
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca

Pani  Kazimiera  Mańdziuk  poddała  pod  głosowanie  jawne  podjęcie
w/w uchwały.  Obecnych  było  11  radnych,  głosowało  11  radnych,  „za”  11,
„przeciw” 0, „wstrzymało się od głosu” 0. Uchwała Nr XV/107/2016 została
podjęta jednogłośnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk odczytała projekt
uchwały  w  sprawie  uchwalenia  rocznego  „Programu  współpracy  Gminy
Tarnawatka  z  organizacjami  pozarządowymi  i  innymi  podmiotami
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2017 rok".

Pan Sekretarz wyjaśnił projekt uchwały.
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca

Pani  Kazimiera  Mańdziuk  poddała  pod  głosowanie  jawne  podjęcie
w/w uchwały.  Obecnych  było  11  radnych,  głosowało  11  radnych,  „za”  11,
„przeciw” 0, „wstrzymało się od głosu” 0. Uchwała Nr XV/108/2016 została
podjęta jednogłośnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk odczytała projekt
uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na przystąpienie do partnerstwa w celu
realizacji wspólnego projektu w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego
Województwa Lubelskiego na lata  2014-  2020,  Oś Priorytetowa II:  Cyfrowe
Lubelskie, Działanie 2.1 Cyfrowe Lubelskie.

Pan Sekretarz wyjaśnił projekt uchwały.
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca

Pani  Kazimiera  Mańdziuk  poddała  pod  głosowanie  jawne  podjęcie
w/w uchwały.  Obecnych  było  11  radnych,  głosowało  11  radnych,  „za”  11,
„przeciw” 0, „wstrzymało się od głosu” 0. Uchwała Nr XV/109/2016 została
podjęta jednogłośnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk odczytała projekt
uchwały w sprawie  uchwalenia "Regulaminu utrzymania czystości i porządku
na terenie gminy Tarnawatka".

Pani  Monika  Baran  odczytała  pozytywną  opinię  Państwowego
Powiatowego  Inspektora  sanitarnego  co  stanowi  załącznik  oraz  wyjaśniła
projekt uchwały.

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca
Pani  Kazimiera  Mańdziuk  poddała  pod  głosowanie  jawne  podjęcie
w/w uchwały.  Obecnych  było  11  radnych,  głosowało  11  radnych,  „za”  11,
„przeciw” 0, „wstrzymało się od głosu” 0. Uchwała Nr XV/110/2016 została
podjęta jednogłośnie. 



Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk odczytała projekt
uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Wspierania  Rodziny
w Gminie Tarnawatka na lata 2016 – 2018.

Pan Henryk Pankiewicz wyjaśnił projekt uchwały.
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca

Pani  Kazimiera  Mańdziuk  poddała  pod  głosowanie  jawne  podjęcie
w/w uchwały.  Obecnych  było  11  radnych,  głosowało  11  radnych,  „za”  11,
„przeciw” 0, „wstrzymało się od głosu” 0. Uchwała Nr XV/111/2016 została
podjęta jednogłośnie. 

Do pkt. 8

Informację  o  stanie  realizacji  zadań  oświatowych  gminy  Tarnawatka
za poprzedni rok szkolny 2015/2016 odczytał Pan Sekretarz.

Stanowi ona załącznik do protokołu.

Do pkt. 9

Informację o złożonych oświadczeniach majątkowych radnych, odczytała
Pani Przewodnicząca Rady Gminy Tarnawatka.

Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Informację  dotyczącą  oświadczeń  majątkowych  złożonych  przez
zobowiązanych  pracowników  Urzędu  Gminy  i  jednostek  organizacyjnych,
odczytała Pani Przewodnicząca Rady Gminy Tarnawatka.

Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Do pkt. 10

Informację o podmiotach, w których wykonywana jest kara ograniczenia
wolności  oraz  prace  społeczno-użyteczne  wraz  z  opinią  Prezesa  Sądu
Rejonowego przedstawiła Pani Monika Baran.

Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Do pkt. 11

Pan Sekretarz zaprosił Radnych i Sołtysów na koncert zespołu Tarna-Vox
do Tomaszowskiego Domu Kultury z okazji Dnia Niepodległości.

Do pkt. 12



Przewodnicząca Rady Gminy Kazimiera Mańdziuk ogłosiła zamknięcie
obrad XV sesji VII kadencji Rady Gminy Tarnawatka. Podziękowała radnym,
za udział w obradach XV sesji VII kadencji Rady Gminy Tarnawatka.

Sesję zakończono o godz. 13.30.

Protokołowała
Przewodnicząca Rady Gminy

Magdalena Kulas
Kazimiera Mańdziuk


